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Vragen van het lid Jan de Vries
(CDA) aan staatssecretaris van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het gebrek aan controle op de
bonus-malusregeling bij
AWBZ-instellingen. (Ingezonden
4 maart 2009)

1
Bent u bekend met het artikel «Geen
controle bonus-malusregeling»?1

Zo ja, is het waar dat zowel de
zorgkantoren als de Nederlandse
Zorgautoriteit niet adequaat
controleren of zorgaanbieders
daadwerkelijk efficiënter zijn gaan
werken? Zo ja, welke conclusies trekt
u daaruit?

2
Bent u na de uitspraak van de rechter
in de zaak die Actiz had
aangespannen in hoger beroep
gegaan tegen het feit dat door deze
uitspraak de bonus-malusregeling
ook nog voor 2009 van kracht blijft,
en er geen structurele tariefskorting
van 3,5% wordt toegepast? Zo nee,
wat zijn daarvan de financiële
consequenties voor de uitgaven in de
AWBZ?

3
Hoe beoordeelt u de uitspraak
van de rechter inzake de
bonus-malusregeling in het licht
van het feit dat er geen adequate
controle lijkt te zijn op de
bonus-malusregeling?

4
Kunt u uitleggen of en hoe het binnen
de AZR-keten (AWBZ-brede
zorgregistratie) mogelijk is om het
verschil tussen geïndiceerde en
daadwerkelijk geleverde zorg, en
daarmee mogelijke efficiencyslagen,
zonder veel extra administratieve
lasten helder te maken?

1 Zorgvisie, 25 februari 2009: «Geen controle
bonus-malusregeling».
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